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Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  04 

Sted 

 

Hotherskolens personalerum  

Spisning i kantinen 

 

Møde-

dato 
04.12.2024 

Deltagere 

 

Afbud 

 

SB-medlemmer  

 

Christine, Linette, Melisa 

 

Kl. 17.30 – 20.30 

 

Mødeleder 

 

 

Camilla   

Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til 

seneste referat fra 9. oktober 

2024 (1 bilag) 

  

Godkendt.  

a) Elevråd  Orientering: 

Siden sidst mm. 
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Der er valgt ny forperson i elevrådet, Aksel Luplau Breining.  

Elevrådet udtrykker, at de var rigtig glade for at være med til skoleudviklingssamtalen. 

1. 

 

Referat af gennemført skoleudviklingssamtale 

på Hotherskolen torsdag den 7. november 

2024. 

1 bilag 

 RT 10 

Ændringer: 

Skolestyrken fortsætter på tredje år. 

Hotherskolen har tre lærere, der uddannes som ordblindelærere. 

I hjerterummet er der tilknyttet to AKT-lærere og en pædagog. 

2. Retningslinjer for adfærd og vikardækning. 

Bestyrelsen har løbende ønsket at gennemgå 

forskellige af skolens retningslinjer. Det be-

gynder med disse to. 

2 bilag. 

 TV 30 

Der var ingen kommentarer til Retningslinjer for vikardækning. 

 

Der var følgende kommentarer til Retningslinjer for adfærd på Hotherskolen: 

• Dele af elevrådet ønsker, at elever fra 6.-9. klasse kunne have deres telefoner i pauserne. 

Skolebestyrelsen fastholder, at telefonerne indsamles ved skoledagens begyndelse og udleve-

res igen efter sidste lektion.  

• 0. klasse må medbringe legetøj om fredagen – dette slettes 

Ellers godkendt. 

3. Gennemgang af Hotherskolens hjemmeside. 

På bestyrelsesmødet den 9. oktober 2024 

blev det besluttet at gennemgå Hotherskolens 

hjemmeside. Herunder synligheden af skolens 

forskellige retningslinjer. 

 TV 15 

Thomas gennemgik ændringerne på hjemmesiden. 

4. Høring af fornyelse af styrelsesvedtægt. 

Høringsfrist 20. december 2024 kl. 10.00. 

7 bilag 

 RT 10 

Skolebestyrelsen havde ikke nogen kommentarer.  

5. Høringsperioden om eventuel flytning af SFO2 

blev afsluttet fredag den 22. november kl. 

14.00.  

 RT 15 



Bestyrelsen afgav høringssvar, som er ved-

hæftet punktet som bilag. Desuden er ved-

hæftet bilag fra Lokal MED, Krudthuset, Fri-

tidsgården og Dagskolen. 

5 bilag 

De forskellige høringssvar blev forelagt skolebestyrelsen. 

6. Sygefraværsprocenterne for Hotherskolen. 

SFO og Dagskolen for november måned 2024 

vil blive eftersendt tirsdag den 3. december. 

Så kan vi aflæse den seneste måned og få 

tallene med i referatet. 

 RT 5 

Taget til efterretning. 

7. Meddelelser:    

 a) SB Formand 

• Foredrag onsdag den 27. november med 

Johnny Kristensen fra Konsulenthuset 

Bråby blev aflyst grundet få tilmeldinger 

fra medlemmer af klassernes forældreråd 

• Skriftligt referat af lille dialogmøde med 

BUL tirsdag den 5. november 2024 i Råd-

hussalen på rådhuset i St. Heddinge –  

1 bilag 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

CSBS 
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Pga. for få tilmeldte blev foredraget onsdag den 27. november med Johnny Kristensen fra Konsulent-

huset Bråby aflyst. 

 

Referat fra Lille dialogmøde tirsdag den 5. november 2024 blev gennemgået. Der havde været stor 

bevågenhed omkring ”Hjerterummet”. Derudover blev der talt om to voksne i alle klasser fra 0. til 2. 

klasse.  

 b) Ledelsen 

• Høringssvar på Helhedsplan for specialun-

dervisning – 1 bilag 

• Hotherskolen og Stevns Dagskole har i 

samarbejde formuleret en prøvehandling 

som er afleveret til deadline mandag den 

25. november 2024 - 1 bilag 

• Forældrebesøgsdag den 29. november 

2024 

• Renovering af festsalen i uge 50 

• Luciaoptog og koncert fredag den 13. de-

cember 2024 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

 RT/TV 15 

Høringssvar på Helhedsplan for specialundervisning blev gennemgået. 

 

Marianne gennemgik den nyformulerede prøvehandling vedr. Let Leg, som er et samarbejde mellem 

indskolingen og Dagskolen. Skolebestyrelsen var meget begejstrede.  

 

Forældrebesøgsdag den 29. november blev afviklet på klippe-/klisterdagen.  

 

Årets Luciaoptog vil finde sted fredag den 13. december. I år vil koncerten blive afviklet i to omgange 

i kantinen.  

 

Der har været afholdt ansættelsessamtaler på en tidsbegrænset pædagogstilling. Fire blev indkaldt til 

samtale. To blev tilbudt stillingen, men de takkede nej tak.  

 c) Medarbejdere 

 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

KB/BT 10 

Der er blevet gennemført APV og ledelsesevaluering på Hotherskolen, Krudthuset og Dagskolen. Vi 

havde en meget fin svarprocent.  

 

Medarbejderne takker for den store forældreopbakning på forældrebesøgsdagen fredag den 29. no-

vember 2024.  

 

Birgitte påpeger, at når PPR ikke fungerer, er det lærerne, der laver ”PPR-opgaver”. Dette er ikke læ-

rernes spidskompetence, men de gør deres bedste. 

 



Det er en udfordring, at så mange elever forlader undervisningslokalet i undervisningstiden.  

8.  Eventuelt 

• Struktur og status for bestyrelsesarbejdet 

fra august 2024 og indtil julen 2024 
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Formand og næstformand har sammen evalueret på det første halvår i skolebestyrelsen. De pointe-

rer, at de mærker et stort engagement fra de siddende medlemmer. De tænker, at der på næste 

skolebestyrelsesmøde kunne sættes et punkt på dagsordenen, som omhandler bestyrelsesopgaver, 

som med fordel kunne udlægges til ad hoc-udvalg. Samtidig efterlyses en mere tydelig struktur på 

skolebestyrelsesmøderne, så debatterne ikke løber ud af en tangent uden at være ordentlig kvalifice-

ret. 

 

Camilla har skrevet til Hanne i kantinen vedr. udmeldinger fra kantinen på Aula. 

 

Punkter til næste skolebestyrelsesmøde onsdag den 29. januar 2025: 

• Rundvisning af arbejdsrum for medarbejderne samt udskoling og H-klasser. 

• Trivselspolitik og antimobbestrategi v/TV 

• Retningslinjer for Medicingivning v/TV 

• Begrundelser for elever der er rejst fra Hotherskolen fra august til nu v/RT 

• Skolebestyrelsens forretningsorden v/RT 

• Brainstorm på arbejdsopgaver i skolebestyrelsen der kunne udlægges i ad hoc-udvalg.  

 


